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Zápis z jednání o stavu rybníka Pařezáče 

Kdy:  3. 10. 2024 od 12:00 

Místo: okolí rybníka Pařezáče 

Přítomni: p. místostarosta Křivánek, pí. Vilímová, p. Ing. Kocman – životní prostředí, pí. 

Ing. Navrátilová z vodohospodářství, p. Kulhánek a p. Pavlíček z rybářství Herálec, Vlastimil 

Savi, Markéta Franzová , Milan Janďourek 

 Stavidlo  

 Pokud bychom požadovali i vrchní přepad, aby voda odtékala i vrchem je to na nový 

požerák, protože by musel být dvoudlužový, aby se nechal odtok řídit jak spodem tak 

vrchem --- požadujeme jako OV vypracovat co nejdříve projekt na nový dvoudlužový 

požerák (tato investice proběhne až v roce 2025 na podzim) a vypracování cenové 

nabídky  

 Zvážit prozatím alespoň výměnu stávajících dluží, které jsou nevyhovující 

Stav hráze 

 Ze strany rybníkářů a p. Janďourka byl vznešen požadavek na probírku stromů na 

hrázi – po několika příkladech, které na místě byly řečeny, by hráz opravdu mohli při 

velké vodě nebo těžkém sněhu stromy poškodit – byl vzat v potaz kompromis a ze 

životního prostředí p. Kocman určí, které stromy by bylo vhodné odstranit a které 

ponechat. Byly zde řečeny i stromy, které jsou z druhé strany u kolejí. (u kolejí by pak 

byla vhodná výsadba nových doubků) 

Přítok 

 Všichni přítomní se zde bylo podívat, dle názoru životního prostředí a rybníkářů je 

tento stav louky a přítoku v pořádku, voda se dostane kam má a na louce vznikl 

mokřad. 

 Pokud bychom měli pocit, že teče do Pařezáče málo vody, tak pak by se dal stav 

eventuelně nějak řešit, ale dle tohoto stavu je to takto v pořádku a mělo by se to tak 

nechat (je tam ještě studně a její prameny se také dostávají do Pařezáče) 

 Rybáři když lovili rybník z jara tak byl problém s přítokem, že rybník nenatekl, když 

ho pak začali lovit na podzim, tak rybník vždy natekl 

Správce Pařezáče 

 Doposud byli správci tohoto rybníku rybníkáři z Herálce (p. Kinský) a o odpouštění 

vody a regulaci hladiny se vždy po domluvě s rybníkáři staral p. Janďourek – 

rybníkáři nám sdělili, že to vždy takto fungovalo, že spolu spolupracují a tak to i 

zůstane 
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Proč je voda hnědá a barví? 

 Protože v rybníce nejsou ryby, které vodu čistí 

 Hnědou vodu způsobuje krásnoočko (plankton), který požírají ryby 

 Plotice a kapr nejvíce požírají zelené a amur redukuje rákos 

 Vhodné by bylo nasadit redukovanou (lovenou) obsádku, která by tento problém 

vyřešila 

 Ryby se většinou nasazují až z jara, na podzim to není vhodné, protože se rybám musí 

zajišťovat kyslík (vysekávat díry do ledu) a jelikož se tu bruslí tak to není úplně 

vhodné 

 Nejlepší řešení je počkat až se zhotoví nové stavidlo, zredukovat rákos a poté nasadit 

obsádku 

Rákos 

 Ve společné shodě rybářů, členů OV, p. Křivánkem a pí. Vilímovou by bylo vhodné 

vybagrovat všechen rákos, který je v přední části mezi moly a v rohu (vysečení není 

řešení, rákos poroste znovu) 

 OV podává podnět městu Humpolec, aby podal podnět na Kraj pí. Kratochvílové 

s žádostí o vybagrování rákosí v přední části, protože všechno ptactvo sídlí v zadní 

části rákosí, kterého je velké množství  

 Prosili bychom tedy p.Křivánka, aby začátkem listopadu podnět zadal 

 Rybníkáři přislíbili přímluvu (předjednání) u pí. Kratochvílové 

Kanalizace 

 Přepad z rybníka, který vede pod hřištěm – v minulosti toto sloužilo pro hasičské 

závody, kde to ústilo do studny 

 Bylo by vhodné tento přepad alespoň prozatím opravit a do budoucna tuto kanalizaci 

vyřešit okolo hřiště po obecních pozemcích  - máme zaneseno v požadavcích pro rok 

2025 

Pláže 

 Z jara dosypání pláží pískem 

 

 

Zapsala: Markéta Franzová              Ověřil: Vlastimil Savi 

 

 

V Plačkově dne 4. 10. 2024 


